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Sociala omsorgsnämndens lokala funktionshinderråd                                                    

 

 

Tid och plats  Klockan 13.00–15.00, Bryggaregatan 15, plan 5, mötesrum Boken/Teams-länk. 

Omfattning  §§ 18 - 27 

Närvarande  Yvonne Persson, Sociala omsorgsnämnden, ordförande 

  Mattias Karlsson, Sociala omsorgsnämnden 

  Magnus Stenmark, förvaltningschef, SOF 

  Lars-Erik Hake, Personskadeförbundet (RTP), vice ordförande 

  Birgitta Hake, HRF 

   Liselotte Andersson, För barn, unga och vuxna med utvecklingsstörning (FUB) 

  Jan-Olof Dahlin, Hjärnkraft 

  Gunnel Johansson, HRF Borås 

  Miriam Orlenius, Autism- och aspergerföreningen  

Anmält  

förhinder Britt-Marie Halldén, Sociala omsorgsnämnden 

   

Övriga Hera Nowak, funktionshinderkonsulent 

  Sabina Björk, förvaltningscontroller, SOF 

  David Englund, sekreterare 

     

§ 18 Mötet öppnas  

 Ordförande Yvonne Persson öppnar mötet.  
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§ 19 Godkännande av dagordning 

 Funktionshinderrådet ska vara ett forum för dialog och ge möjlighet för organisationer att 
lämna synpunkter och påverka.  

 Dagordningen godkänns. 

§ 20 Val av protokolljusterare 

Liselotte Andersson utses att jämte ordförande justera protokollet.  

 

§ 21 Föregående mötes protokoll 

Protokollet från rådets sammanträde den 18 maj 2022 läggs till handlingarna. 

 

 

 

 

§ 22  Uppföljning av arbetet med Brukarundersökning 2021 

Sabina Björk 
Förvaltningscontroller Sabina Björk går igenom arbetet med uppföljning och utvecklingsarbete 
efter Brukarundersökning 2021 samt riskanalys. 

§ 23 Utbildningar – pågående och planerade 

 Förvaltningen har ett systematiskt kvalitetsarbete som berör ca 550 medarbetare under 2022. 

§ 24 Revideringen av funktionshinderrådens reglemente 

Funktionshinderkonsulent Herawati Nowak går igenom förslaget till nytt reglemente. Bland 
annat minskar antalet råd. FOF:s råd kommer att integreras i det centrala rådet.  
 
Funktionshinderråd ska fortfarande hållas 4 gånger per år. Det kommer att vara färre ledamöter 
per råd – 5 st från föreningar och 2 st politiker. Dock kommer ersättare nu att finnas i alla råd. 
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§ 25  Information från funktionshinderkonsulent 

  Herawati Nowak 

• Valet 2022 

Bra om rådet kommer med synpunkter på vad som fungerat/inte fungerat i 
samband med valet. 

 

 
 
 

 
 

 

 

 

 
• Funkisgalan 

Funkisgalan går av stapeln den 24 september. Ny variant av tidigare 
Funkisfestivalen. Biljetter slutsålda, 15 artister. 

• 3 December – internationella dagen för personer med 
funktionsnedsättning 

 
Denna dag hålls som en del av Rättighetsmånaden. 

§ 26 Övriga frågor 

- Miriam Orlenius undrar över hur många LSS-ansökningar som inkommit, och som beviljats 
respektive avslagits. 

 

 

 

 Svaret från förvaltningen är att det totalt varit 43 ansökningar, varav 11 beviljade och 32 avslag. 

Lotta Andersson framhåller att man upplever att gränserna flyttats och att det blivit mer 
restriktivt i besluten. 

Förvaltningschef Magnus Stenmark menar att det är sällan besluten är fel och att det ofta är en 
mängd olika faktorer som avgör, t.ex. att det kanske är en annan insats som är mer aktuell. Även 
vissa prejudicerande domar styr utvecklingen åt ett visst håll. 
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- Miriam Orlenuis frågar om vad som finns i verksamhetsplan/interna riktlinjer angående LSS-
bedömningar. Om något finns skrivet önskar Miriam få ta del av det. 
 

 

 

Förvaltningschef Magnus Stenmark svarar att det inte finns, utan att besluten är strikt styrda av 
lagstiftning. I denna har bedömning och kriterier ändrats över tid. 

Miriam lyfter också frågan om hur man kommunicerar ett avslag, då det kan vara stor skillnad i 
hur detta görs. 

Herawati Nowak föreslår att representant för myndighetsutövning kommer till rådets nästa 
sammanträde och redogör för hur bedömningar inom LSS går till. 

 

 

§ 27 

Mötet avslutas 

Datum för rådets kommande sammanträden 2022 är 16 november. 

Vid protokollet 

David Englund 

Mötessekreterare 

 

 

Justeras  Justeras 

Yvonne Persson  Liselotte Andersson 

Ordförande  Justerare 




